
1.茶叶冲泡方法:

   ①打开盖子②放入锥形过滤纸③360度环绕慢慢浇入100℃开

水温杯④勺入5g博瑞鲜茶⑤加入开水至杯线⑥浸泡2-3分钟⑦

向右转动锥形杯体自动出茶汤⑧清理茶渣方便下次使用。

2.咖啡冲泡方法:

    ①向右转动锥形杯体使阀门处于开启状态②打开盖子放入锥

形过滤纸③360度环绕慢慢浇入100℃开水温杯④勺入适量咖啡

⑤分段式慢慢加入开水使咖啡慢慢渗透滤纸流入杯中。
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加入适量咖啡粉
Add some ground coffee

① Open the lid .② Put the cone-shaped filter paper into the cup.

③ Slowly pour in 100°C boiling water with 360-degree surrounding 

which helps warm the cup. ④ 5g Borry fresh tea added in with our 

dedicated spoon.⑤ Add boiling water to the cup line.⑥ Soak for 2-3

minutes.⑦ Turn the cup body to the right side to automatically 

dispense tea juice.⑧Clean up the tea dregs for next time.

1. Tea brewing Steps:
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咖啡冲泡方法 Coffee brewing Steps 

①Turn the cup to the right side to make the valve open. ②Open the 

lip and put in the coneShaped filter paper.③ Slowly pour in 100°C 

boiling water with 360-degree surrounding which helps warm the 

cup. ④ Spoon into appropriate amount of coffee.⑤ Slowly add 

boiling water in sections to make the coffee slowly permeate the 

2. Coffee brewing steps:

filter paper and flow into the cup.

2 min

TeaCo Machine 
茶咖一体机

Product parameters产品参数

产品名称：茶咖一体机     　　　　 　型号：和器1

锥型盏：德化陶瓷             　　　　　容量：330-350ml

支架：航空铝                     　　　　　颜色：银/金/枪灰/黑/红/蓝

阀芯：陶瓷阀芯                 　　　　　水嘴：304不锈钢

总质量：≈1.3kg               　　　　 　品牌：boory

Product Name: TeaCo Machine 　　　　　 Model: Harmony 1      

Cone shaped cup: Ceramic 　　　　　　　  Capacity: 330-350ml

Bracket: aviation aluminum                     　 Color: silver/gold/gun gray/black/red/blue

Valve core: ceramic 　　　　　　　　　　　  Water nozzle: 304 stainless steel

Weight: ≈ 1.3kg         　　　　　　　　　 Brand: Boory

产品功能 Product  Features

Brewing Boory Fresh Tea   　　            Hand brewed coffee  

1.　冲泡博瑞鲜茶                 2.手冲咖啡    

3.　冰滴咖啡/茶                   4.冷萃咖啡/茶
Iced drip coffee/Iced drip tea　　　  Cold Extracted coffee/ Cold Extracted Tea

√ √

√ √

  1.斯设计立足全球之视野，引西人常冲泡咖啡之习惯，融茶叶需浸泡酌

品之特性，承功夫茶开盖闻香之功能，是谓文化中西贯通、兼容并蓄，

故名曰“西式茶道”。愿之衔领茶文化之新潮，覆盖寰宇。

  2.西式咖啡与东方茶饮，各美其美，美美与共。由此可谓人和助顺，美

寓于心；福盈乾坤，天下大同。故名之和器，寓和平之意，传友好之情，

城邑往来，国邦相交，可作上礼。

设计理念 Design philosophy

About TeaCo Machine关于茶咖一体机

　　　　 是将您的咖啡与茶冲泡体验提升到一个全新 TeaCo Machine

水平的冲泡工具，不管是咖啡还是茶您将能够用3种不同的酿造方法酿

造出不同风味的咖啡或茶汤。分别为：冲泡咖啡和茶、冰滴咖啡和茶、

冷萃咖啡和茶。

               TeaCo Machine is to take your coffee and tea brewing 

experience to a new level.Horizontal brewing tools, whether 

coffee or tea, you will be able to brew in three different brewing 

methods.Make coffee or tea soup with different flavors. They 

are: brewing coffee and tea, iced coffee and tea,Cold extraction 

of coffee and tea.

危险区域警告 Hazard area warning

向下压，同时左右转动
Press down and turn left and right
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冲泡咖啡和茶 冰滴咖啡和茶 冷萃咖啡和茶

博瑞国际商城 

 International Mall

  1.This product is designed from global perspective，originating form 
Western friends’natural habit of brewing coffee,combined with the 
characteristics of tea that need to be soaked, and the function of Kung 
Fu tea lid opening and fragrance smelling, it is a comprehensive 
reflection of Chinese and Western culture. Therefore, it creates 
"Western tea ceremony", which is a new tea ceremony that spreaded 
worldwide.

 2. Through the construction and development of the consumption 
scene shared by "coffee" and "Chinese tea", the truth of the "Community 
of Common Destiny" is conveyed, and happy life is shared. Therefore, it 
is named Heqi (it means a tool of peace), which is a symbol of friendship. 
It Can be used as a gift choice for international friends.

TEL:+86�595�26380888，26286061
E-mail：postmaster@boory.cn

Ａdd:Ladder�11,�Building�6,�Chabohui,�2007�
�Hebin�North�RoadShennai�Town,Anxi�County

Quanzhou�City,Fujiansheng�Province

WWW.BOORY.CN
WWW.BOORY.COM.CN

 CHINA BOORY FRESH TEA CO., LTD.

BOORY 1688 Mall

使用教程视频 Using tutorial videos

微信小程序
Wechat mini program

官方渠道 Official channel

Brew coffee( tea) Ice drip coffee ( tea) Cold extract coffee ( tea)

分段式浇入开水
Pour the boiling water 
in sections
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